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INTERPELACJA 

 

 Otrzymałem zgłoszenie, że w rzece Dłubnia, na wysokości tamy (okolica zajezdni 

autobusowej) w wodzie pływają martwe szczury. Według relacji, nie jest to jednostkowy 

przypadek, gdyż w tym miejscu to częsty widok. Czy ta kwestia była zgłaszana do sanepidu? 

Proszę o zajęcie się tym tematem, zważywszy na to, że Dłubnia jest rzeką, która zasila 

zbiorniki wody pitnej dla Nowej Huty. W załączniku znajduje się zdjęcie z 23 sierpnia br.  

 

Z poważaniem, 

 

Michał Drewnicki 

 


